
پایان فعالیت باند بزرگ جعل طلا و سکه در پایتخت
رئیــس پلیس آگاهی پایتخت گفت: یک باند بزرگ جعل طلا و ســکه که با 
اســتفاده از طلاهای آب شــده تقلبی اقدام به کلاهبرداری از طلافروشی های 

تهران کرده بود، با تلاش همکاران پرتلاشم شناسایی و متلاشی شد.
ســردار »علی ولیپور گودرزی« رئیس پلیس آگاهی تهران بزرگ اظهار کرد: 
در پی وقوع یک فقره ســرقت پیچیده از طلافروشی واقع در خیابان »خلیج 
فارس« تهران، که منجر به کلاهبرداری گسترده با استفاده از طلاهای آب شده 
تقلبی شده بود، کارآگاهان پایگاه پنجم آگاهی وارد عمل شدند.وی افزود: این 
پرونده با دادخواهی شــاکی به پایگاه پنجم پلیس آگاهی ارجاع شــد که در 
گزارش خود بیان کرده بود زنی جوان به همراه فرزند خود به مغازه اش مراجعه 
کرده و یک قطعه طلای آب شده ۵۰ گرمی ۲۴ عیار را برای فروش ارائه داده 
است. شاکی، با اطمینان از اصالت طلا، قطعه ای طلای ساخته شده را به عنوان 
معاوضه تحویل وی داد. اما پس از خروج مشتری، متوجه تقلبی بودن طلا شد.

به گزارش ایلنا، رئیس پلیس آگاهی پایتخت گفت: کارآگاهان در نخستین گام 
با بررســی دوربین های مدار بسته و بهره گیری از شیوه های کشف نوین جرم، 

موفق به شناسایی متهم زن شد. 
در ادامه و با مراجعه به اتحادیه طلافروشــان، مشخص شد که شکایات مشابه 
دیگری نیز از طلافروشــان دریافت شده است. همچنین، در جستجوی سایر 
سرنخ ها، مشخص شد که فردی دیگر نیز با استفاده از کارت عابربانک مبلغی 
از یــک مغازه دار کلاهبرداری کرده اســت.وی افزود: بــا پیگیری کارآگاهان، 
این متهم در منطقه خانی آباد دســتگیر شد و در بازرسی از منزل او، چندین 
قطعه طلای آب شــده تقلبی و ابزارهای ساخت طلا کشف شد. در تحقیقات 
اولیه، این متهم اظهار داشــت که طلاهای تقلبی را از مرد جوانی در محدوده 
خیابان کارون دریافت کرده است که در ادامه طی هماهنگی قضائی، متهم در 

مخفیگاهش دستگیر شد.
ســردار ولیپور گودرزی تصریح کــرد: کارآگاهان در ادامه موفق به کشــف 
دستگاه های پیشرفته جعل سکه و تجهیزات ساخت طلا شد که علائم معروف 
بازار طلا را روی محصولات تقلبــی درج می کردند.به گفته متهم اصلی، این 
باند طلاهای آب شــده و سکه های جعلی را تولید و توســط افراد دیگری به 
طلافروشــان و بنکداران بازار می فروختند. با اعترافــات این متهم، همکاران 

پرتلاشم در عرض ۷۲ ساعت سایر اعضای باند را شناسایی و دستگیر کرد.
وی افــزود: در ادامه، کارآگاهان دریافتند کــه یکی از خریداران این طلاهای 
تقلبی، نیم کیلو طلا را به بنکداران بازار فروخته بود و همچنین متهم دیگری 
نیز از طریق فرد دیگری اقدام به فروش طلاهای جعلی کرده بود. تاکنون ۳۰ 
نفر از شــاکیان این پرونده شناسایی شده و همکارانم موفق به کشف بیش از 

یک کیلو طلای آب شده و ۲۰ عدد سکه تقلبی از این متهمان شده است.
این مقام ارشــد انتظامی عنوان کرد: تحقیقات در این پرونده همچنان ادامه 
دارد و شناســایی سایر همدستان این باند در دستور کار پلیس آگاهی تهران 
بزرگ قرار گرفته اســت. تاکنــون ۸ نفر در ارتباط با ایــن باند کلاهبرداری 

بازداشت شده اند و تحقیقات همچنان ادامه دارد.
رئیــس پلیس آگاهی پایتخــت همچنین گفت: همکاران پرتلاشــم در اداره 
چهاردهم، متهمانی را که با تأســیس شرکتی به نام »پارسا خودرو« اقدام به 

کلاهبرداری کرده بودند، دستگیر کردند.

حوادث

تعرفه ها باید واقعی شود
عضو شورای عالی سازمان نظام پزشکی، در رابطه با مشکلات تعرفه ها در نظام 

سلامت کشور، توضیحاتی داد.
علی چنگیزی، گفت: مشکل عمده تعرفه ما این است که تعرفه واقعی و قیمت 
تمام شــده از طرف شورای عالی بیمه لحاظ نمی شــود و تمامی ارقام ویزیت 
و خدمات تشــخیصی درمانی واقعی خودش نیست. هرچند باید این قیمت ها 
اصلاح و واقعی شود، اما توجهی به این مورد نمی شود صرفاً به خاطر اینکه در 
قانون آماده توجه به منابع و مصارف و هزینه تمام شده برای بخش خصوصی 

توجیه ندارد و برای این بخش باید مبلغ واقعی محاسبه و اعمال شود.
وی افزود: آنچه در سازمان نظام پزشکی پیگیری می کنیم این است که حتماً 
قیمت تمام شــده را لحاظ کنیم و به عدد تعرفه برســیم. کاری که الان انجام 
می دهیم و امیدواریم در شــورای عالی بیمه و وزارتخانه هم به نتیجه برســد، 
ســعی در تبدیل تعرفه به صورت کار اســت. هیــچ کاری در این مورد انجام 
نشــده هر ساله شورای عالی بیمه که متأســفانه از ۹ عضو آن ۸ عضو خریدار 
خدمت هستند و فروشنده واقعی ما هستیم به صورت توجه به تورم و درصد و 
افزایش قیمت تعرفه ها را اعلام کردند و هیچ وقت به تعرفه واقعی نه رسیدیم 
و نه نزدیک شــدیم. همین الان حداقل شاید ۵۰ تا ۶۰ درصد از قیمت واقعی 
عقب هســتیم و امیدواریم مانند دیگر مشاغل که تعرفه ها به صورت واقعی از 
طریق اتحادیه و سازمان های خودشان محاسبه و اعلام می شود مشکل ما هم 
حل شــود. چنگیزی ادامه داد: از وزارت بهداشت و ســازمان برنامه و بودجه 
انتظار داریم به واقعیت های تعرفه ای توجه بیشــتری داشته باشند و به سمت 
واقعــی کردن تعرفه های خدمات تشــخیصی درمانی دارویی و ویزیت حرکت 
کنیم.وی در پاســخ به این سوال که با توجه به شــرایط فعلی آیا ادامه دادن 
جوان پزشک ها با این تعرفه ها امکان پذیر است، گفت: تعرفه ها جدای از جوان 
پزشــکان و پزشکان قدیمی معیشت و ادامه کار همکاران ما را تحت تأثیر قرار 
داده اســت. رشــته هایی مانند جراحی قلب و عروق و اطفال که فوق تخصص 
هســتند ۵۰ درصدشان پر شده که به سیاست های اشــتباه تعرفه گذاری بر 
می گردد. رشته هایی که حیاتی و مهم هستند، الان متقاضیان خود را به دلیل 

تعرفه های پایین از دست داده اند و هیچ رغبتی ندارند در این رشته کار کنند.
به گزارش مهر، عضو شــورای عالی نظام پزشــکی تاکید کرد: اگر همین روال 
ادامه یابد میزان تعطیلی مطب ها بیشتر می شود و نه تنها افتتاح مطب نخواهیم 
داشت، بلکه به سمت تعطیلی مطب با این هزینه ها خواهیم رفت. انتظار داریم 
شــرایط خاصی ایجاد کنند که پزشکان ما مشکل معیشتی نداشته باشند.وی 
افزود: عدم تعرفه گذاری مناسب باعث خروج پزشکان ما از رشته اصلی خودشان 
خواهد شد و الان هم شده است و تعدادی از پزشکان در رشته خودشان ادامه 
کار نمی دهند. با توجه به اینکه پزشکان جوان در اولویت مسئله هستند، انتظار 

داریم موانع تعرفه ای برداشته شود و افزایش واقعی تعرفه انجام شود.
چنگیزی ادامه داد: همچنین وزارت بهداشت در مورد کاهش امتیاز پروانه مطب 
به جد تغییراتی در سیاســت هایش بدهد. به دلیل تعداد زیاد فارغ التحصیلان 
جدید رشته پزشکی و دندانپزشکی زمان حذف امتیاز پروانه یا کاهش معنادار 
و قابل توجه در آن وجود دارد. انتظار داریم این مشــکل رفع شــود، در بازار 
رقابتــی حذف امتیاز صورت بگیرد و برای حفظ پزشــکان در مناطق محروم 
و کم برخوردارتر سیاســت های تشویقی در پیش بگیرند مانند تعرفه ترجیحی 
و کاهش مالیات تا پزشــکان در این مناطق بمانند در غیر این صورت با پایین 
نگه داشــتن تعرفه ها هیچ دلیلی برای ادامه خدمت و افتتاح مطب در مناطق 
محروم یا حتی شــهرهای بزرگ وجود ندارد.وی افزود: پزشکان حاضر نیستند 
در سیستم دولتی به دلیل حقوق پایین استخدام شوند. لذا، پیشنهاد می کنم 
هم در سیستم خصوصی با رفع مشکل امتیاز پروانه مطب، واقعی کردن تعرفه 
و در سیستم دولتی با تجدید نظر در میزان حقوق و دستمزد پزشکان شرایطی 

را ایجاد کنند که اشتغال پزشکان راحت تر شود.

سلامت

دستورالعمل نگهداری از حیوانات 
محرمانه است؟

در پــی وقوع اتفاقاتی برای گونه های باغ وحش های ارم و 
صفادشت، مدیر کل دفتر حفاظت و مدیریت حیات وحش 
سازمان حفاظت محیط زیست در خصوص دستورالعمل 
نگهــداری از حیوانات توضیحاتی داد و از برخورد جدی با 

متخلفان خبر داد.
هــر چند وقت یک بار تصاویر ناراحت کننده ای از وضعیت 
حیوانات برخی باغ وحش های کشور و یا مرگ و میر بعضی 
گونه های جانوری در این مراکز منتشر می شود. در ماه های 
اخیر دو باغ وحش استان تهران خبرساز شدند که واکنش 
سازمان حفاظت محیط زیست را به دنبال داشت. یکی از 

آن ها باغ وحش صفادشت و دیگری باغ وحش ارم بود.
محمد داســمه - حقوق دان و فعال محیط زیســت - با 
انتقاد از عملکرد سازمان حفاظت محیط زیست نسبت به 
نظارت باغ  وحش ها به ایسنا گفت: دستورالعمل نگهداری 
از حیوانات بدون اینکه رسانه ای شود، به باغ وحش ها ابلاغ 
شد و در دسترس مردم قرار نگرفت. در این شرایط بسیاری 
از اقشــار جامعه از وجود این دستورالعمل اطلاع ندارند و 
نمی دانند چه اقداماتی در باغ وحش ها تخلف اســت. در 
عمل هم هیچ نظارتی نسبت به باغ  وحش ها صورت نگرفته 
است و در واقع سازمان حفاظت محیط زیست در سال های 

متمادی نظارت بر باغ وحش ها را رها کرده است.
او ادامه داد: ضروریســت که دفتر حیات وحش ســازمان 
حفاظت محیط زیست دستورالعمل و ضوابط کلی یکسان 
و لازم الاجرا را برای تمام باغ وحش ها به روز و ابلاغ کند و 
ضمانت اجرای روشن و شفافی در قبال تخلفات احتمالی 
داشته باشد. مفاد دستورالعمل هم به صورت عمومی منتشر 
شود و در ادامه با تمام باغ وحش هایی که از دستورالعمل 

تخطی می کنند، برخورد کنند.
داسمه در پایان درباره تاثیر رتبه بندی در استاندارد شدن 
باغ وحش ها ادعا کرد: بسیاری از کارشناسان معتقدند اگر 
بنا بر رتبه بندی باشــد، ۹۹ درصــد باغ وحش های ایران 
شــرایط حداقلی و اســتانداردهای معمولی را هم ندارند.
غلامرضا ابدالی - مدیر کل دفتر حفاظت و مدیریت حیات 
وحش ســازمان حفاظت محیط زیست - نیز در گفت وگو 
با ایســنا در پاســخ به این انتقاد اظهار کرد: دستورالعمل 
باغ وحش ها بازنگری شــده است و مشــکلی درباره  این 
دســتورالعمل ها نداریم. ما در حال رتبه بندی بســیاری 
از باغ وحش ها هســتیم و برخی دیگــر از باغ وحش ها را 
نیز رتبه بندی کرده ایم. او تاکیــد کرد: به طور قطع با باغ 
وحش هایی که نمی توانند اســتانداردهای مــا را رعایت 
کنند و باغ  وحش هایی که احساسات مردم را جریحه دار 
می کنند و استاندارد لازم را ندارند برخورد جدی خواهیم 
کرد.ابدالی در پایان گفت: ما ۷۰ دســتورالعمل داریم. این 
دســتورالعمل ها شیوه نامه هایی است که باید رعایت شود. 
تمام آن ها در ســایت ســازمان حفاظت محیط زیســت 

بارگذاری شده و در دسترس عموم است.

بازنگری طرح ساماندهی دستفروشان 
معاون امور مناطق شرکت ســاماندهی صنایع و مشاغل 
شهر تهران از بازنگری طرح ساماندهی دستفروشان میدان 

تجریش خبر داد.
یاســر نکوفال با اشــاره به آخرین وضعیت ســاماندهی 
دستفروشــان در تهران، اظهار کرد: در حال پیگیری رفع 
مشــکلات دستفروشان مناطق هستیم و نظارت های لازم 

نیز انجام خواهد گرفت.
وی به برنامه های شرکت ساماندهی صنایع و مشاغل شهر 
تهران برای ساماندهی دستفروشان مراکز پرتردد پایتخت 
اشــاره کرد و افزود: با مهندس یزدی، مدیرعامل شرکت 
ســاماندهی، مهندس بیگی، مدیر عامل شرکت شهربان و 
همکاران معاونت خدمات شهری منطقه ۱۱ از محور انقلاب 
بازدید کردیم و در دستور کار قرار گرفت تا ساماندهی این 
محور انجام شــود. نکوفال ادامه داد: دستفروشان خیابان 
انقلاب از گذشــته در این خیابان حاضر بودند؛ اما بعد از 
ساماندهی دستفروشان خیابان ولیعصر و استقرار آنها در 
کوچه ســرمد، تعدادی از آنها که غرفــه نگرفته بودند به 
خیابــان انقلاب رفتند که آقای گودرزی، معاونت خدمات 
شهری شــهرداری تهران نیز روی این موضوع حساسیت 
ویژه دارد و بر ســاماندهی محور خیابان آزادی از میدان 
آزادی تا شــرق خیابان ولیعصر تاکید کردند که وضعیت 

ساماندهی آن به نتیجه برسد.
معاون امور مناطق شرکت ســاماندهی صنایع و مشاغل 
شهر تهران درباره وضعیت دستفروشان میدان تجریش نیز 
بیان کرد: نیاز اســت طرح ساماندهی دستفروشان میدان 
تجریش بازنگری شــود. وضعیتش از آن وضعیت مدنظر 
شــهرداری فاصله گرفته و نیاز به هماهنگی اســت؛ البته 
شــرایط سال گذشته برنگشته اســت و هماهنگی ها بین 
شهرداری منطقه یک، شرکت شهربان و شرکت ساماندهی 
انجام می شــود تا در این هفته جلسه ای برگزار کنیم و در 

محور تجریش بازنگری شود و به شرایط ایده آل برسد.
وی درباره دستفروشــان بازار اصلی تهرانســر و چهار راه 
ایران خودرو گفت: از بهمن ماه ســال گذشته ساماندهی 
این محور انجام شد و امروز در آن بلوار دیگر دستفروشی 
نیســت و این دستفروشــان در یک بازار مشخص حضور 
دارند. پس از گذشــت حدود ۹ ماه آن محور خالی است و 
هیچ دستفروشــی در آن محور حضور ندارد. محور بعدی 
نیز چهار راه ایران خودروســت کــه خیابان و پیاده رو در 
اختیار دستفروشــان بود که تردد خودرو ها در آن سخت 
شــده بود و در حال حاضر یک سال است ساماندهی آن 
انجام شده و خداراشــکر که این محور هم همچنان پاک 

است.
نکوفال اضافه کرد: خیابان ۱۵ خرداد ساماندهی شده بود 
و پیمانکار شــرکت ساماندهی مشلغل نیز زمینی را اجاره 
و دستفروشــان را در آن مستقر کرده بود. مالک زمین از 
دو ماه گذشــته زمین را پس گرفت و آن بازار جمع آوری 
شــد؛ اما خود همکاران منطقه و شرکت شهربان از محور 
۱۵ خرداد در ساعاتی نگهداری می کنند تا حالت گذشته 
تکرار نشود. در حال رایزنی هستیم که زمین مناسبی پیدا 
کنیم و دوباره دستفروشان را در یک جای مشخص مستقر 
کنیم.  وی درباره وضعیت کیوســک های شهری پایتخت 
عنوان کرد: طرحی درباره وضعیت کیوسک های پایتخت 
به شــورای شــهر رفت و خود اعضای شــورا، طرح را به 
کمیسیون برگرداندند تا مجددا بررسی و طرح کامل شود. 
تابع مصوبات شــورای شهر هستیم؛ اما هنوز چیزی به ما 
در این خصوص ابلاغ نشده است. شاید نیاز شود تغییراتی 
انجام شود؛ البته اختیار با شورای شهر است و اعضای شورا 

هم مسئولان خردمندی هستند. 
به گزارش ایســنا، معاون امور مناطق شرکت ساماندهی 
صنایع و مشــاغل شهر تهران در رابطه با وضعیت خیابان 
۳۰ تیر گفت: برای برگشــتن یا برنگشــتن ون کافه های 
خیابان ۳۰ تیر نیاز به زمان داریم. در حال رایزنی با اعضای 
شورای شهر هســتیم و، چون با توجه به ملاحظاتی باید 
نظر اعضای شورا را جلب کنیم و دغدغه هایی دارند حتما 

باید مرتفع شود.

محیط زیست

شهری
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تهران به سه قسمت تقسیم می شود؟ 
اواخر دولت ســیزدهم  طرحی که در 
خیلی جدی دنبال شد، قرار بود تهران 
غربی و شــرقی به لیست استان های 
کشور اضافه شــوند و تهران مرکزی 
هم جــای خود باقی بمانــد، علیرضا 
فخاری استاندار سابق تهران در دولت 
قدس،  بود شــهرهای  گفته  سیزدهم 
ملارد، شهریار، رباط کریم و بهارستان 
استان تهران غربی، و شهرهای ورامین، 
پیشوا، قرچک و پاکدشت استان تهران 
شرقی را تشــکیل می دهند، براساس 
شمیرانات،  تهران،  شهرهای  طرح  این 
ری، دماونــد، اسلامشــهر، پردیس و 

فیروزکوه از تهران جدا نمی شود.
تقســیم تهران به سه قســمت مخالفان و 
موافقــان خــودش را دارد، برخی معتقدند 
شــهرهای کوچک تر استان تهران زیر سایه 
شهر تهران فقیر شده اند و امکاناتی به آن ها 
نمی رســد، برخی دیگر اعتقــاد دارند  این 
فرصت های وســیع اقتصادی شــهر تهران 
است که سبب رشد ســایر شهرستان های 
اســتان تهران شده اســت، همین چند روز 
قبل مهدی چمران، رئیس شــورای اسلامی 
شهر تهران درباره تقسیم استان تهران گفت: 
»تقسیم اســتان تهران اگر کارشناسی شده 
باشد و اعتباراتی که به استان ها داده می شود 
به این سه استان هم داده شود و به درستی 

تقسیم شود، می تواند مفید واقع شود.«
حســین ایمانی جاجرمی، جامعه شــناس، 
معتقد اســت عدم توزیع ثروت در اســتان 
تهران ارتباطی به یکپارچه بودن اســتان یا 
تقســیم بندی آن ندارد بلکه برنامه نداشتن 
سبب ســاز این وضعیت شده اســت. او به 
خبرآنلاین می گویــد: »ما یک برنامه جامع 
توسعه منطقه کلانشــهری نداشتیم، چون 
به این مســئله بی توجــه بودیم جزیره های 
فقر و ثروت در تهران شکل گرفت، راه حل 
آن تفرق اداری نیســت.« این جامعه شناس 
با ایده تقسیم اســتان تهران مخالف است، 
آن را به ضرر مردم می داند و معتقد اســت 

بودجه اســتان های جدید به نفع مدیران و 
در ســاختمان های اداری تازه تاسیس شده 
بلعیده می شــود و تقریباً بودجــه ای برای 

توسعه شهرها باقی نمی ماند.
تهران  ایده تقسیم شدن  یک بار دیگر 
مطرح شده است، این بار به سه قسمت، 

نظرتان دراین باره چیست؟
این ایده ها معمولاً از طرف ذی نفعان شهرهای 
حاشــیه مادرشــهر تهران مطرح می شود، 
شــهرهایی که گمان می کنند در تقســیم 
شــدن تهران منفعتی گیر آن ها می آید، یا 
این که با اســتان شدن شان بودجه بیشتری 
دریافت می کنند و سهم بیشتری از عوارض 
می گیرند. مثلًا شــهرهایی مانند ورامین و 
بر  اسلامشهر گمان می کنند مشکلات شان 
گردن تهران اســت و این شــهر حق آن ها 
را خــورده و حالا با جدا شــدن از تهران و 
صاحب اســتقلال اداری شــدن می توانند 
مشکلات شان را حل کنند، درحالی که دقت 
نمی کنند مــا در یک منطقه کلانشــهری 
حضــور داریم، نزدیک به ۱۵ میلیون نفر در 
این منطقه زندگی می کنند و شما باید برای 
آن یک مدیریت واحد متناســب با واقعیت 

منطقه شهری داشته باشید.
اما شــهرهای اطراف تهران هم حقی 
دارند، ســهم بیشــتری از توســعه 
می خواهند، شــاید بــا بودجه ای که 
دریافت می کنند بتوانند بخش زیادی از 
آسیب ها از جمله آسیب های اجتماعی 

را برطرف کنند؟
ببینید، قدرت تهران خیلی از آن ها بیشــتر 
است، مشکل در این است که ما یک برنامه 
جامع توســعه منطقه کلانشهری نداشتیم، 
چون به این مسئله بی توجه بودیم جزیره های 
فقر و ثروت در تهران شکل گرفت، راه حل 
آن تفرق اداری نیســت، چه بخواهیم و چه 
نخواهیم منبع ثروت این منطقه کلانشهری 
شهر تهران اســت، مردم بدانند جدا شدن 
شهرشــان از تهران به مشکلات آن ها اضافه 
می کنــد، درصــورت جدایی یــک عده ای 
اســتاندار و رئیس اداره می شــوند که اتفاقا 

برنده های واقعی آن ها هستند اما بقیه بازنده 
می شــوند، چرا که مردم دیگر نمی توانند از 
فرصت های کلانشهر تهران بهره ببرند. من 
به شــهرهای اطراف حق می دهم که سراغ 
چنیــن ایده هایــی بروند، بــرای این که به 
توســعه لازم دست پیدا نکردند، اما راه حل 
این مشکلات جدا شــدن از تهران نیست، 
آن ها باید درنظر بگیرند اگر همین الان هم 
شــهرهای آن ها ارزشی پیدا کرده یا رشدی 
داشــته اســت به خاطر تهران است، وگرنه 
همین کرج در سرشــماری ۱۳۳۵ بیشتر از 
۲۰ هزار نفر جمعیت نداشت اما اینکه بعدا 
به کلانشهر تبدیل شد به خاطر این بوده که 
تهران عامل رشــد کرج بوده است و این دو 
شهر با یکدیگر یکپارچگی فضایی-کارکردی 
دارنــد. همه مشــکلات و مســائل منطقه 
کلانشهر تهران مشترک است پس باید برای 
اداره این منطقــه از تجربه های بین المللی 

بهره برد.
اگر تهران تقسیم شود امنیت شهر به خطر 
می افتد، زلزله، ســیل، کم آبی، شورش های 
شــهری، همگی جزو مواردی هســتند که 
برای کنتــرل و مدیریت آن ها به نظم واحد 
نیاز اســت، اما با تقسیم اســتان تهران در 
وضعیت های بحرانی که به هماهنگ کردن 
انبوهی از مقامات و ســازمان ها نیاز اســت 
دچار چالش می شــود.  چه کسی می خواهد 
این ســازمان های متعدد را با هم هماهنگ 
کند؟ دولت مسئول تهران نیست که بخواهد 
زحمت ایــن هماهنگی ها را هــم به دوش 

بگیرد.
در ایران چیزی به نام مدیریت منطقه ای 

شهری داریم؟
در دهه ۷۰ این موضوع در وزارت مسکن و 
شهرسازی وقت مطالعه شد و در قالب طرح 
مجموعه شــهری تهران و ســایر شهرهای 
بزرگ و شهرهای اطراف آنها در سال ۱۳۷۴ 

به تصویب هیات وزیران رسید.
دولت ها کوتاهی کردند و آن را اجرا نکردند، 
اگر اجرا می شد امروز به مرحله تفرق اداری 
نمی رســیدیم روش غلطی که در اصطلاح 

بــه آن مدیریــت مبتنی بر تفرقه شــهری 
می گویند، در دنیا برای حل مشکلات شهرها 
کســی راه حل تفرق را انتخاب نمی کند، با 
توجــه به تجربه جهانی بــا اولویت دادن به 
خرده منافع محلی کلانشهر دچار مشکلات 
بیشتر می شــود. چراکه شهرها در اصطلاح 
ســاز خودشان را می زنند و هماهنگ کردن 
آن ها ســخت است، اشتباهی که در گذشته 
انجام دادند، یعنی به جای این که دولت ایده 
مجموعه شــهری که یــک راه حل منطقی 
برای اداره کلان شهرها است و البته مصوبه 
هیات وزیــران را هم دارد اجرایی کند کرج 
را اســتان کردند، یعنی شهری که رشد آن 
به تهران وابســته بود صاحب یک مدیریت 
مستقل شــد درحالی که مشکلات تهران و 
کرج مشترک اســت، این دو بخشی از یک 

منطقه کلان شهری را تشکیل می دهند.
ایده مجموعه شهری یا مدیریت منطقه 
شهری چه ویژگی هایی دارد که شما آن 
را راه حل امروزی مدیریت کلانشهری 

مانند تهران می دانید؟
ببینید، مــا باید یک بازنگری در ســاختار 
اداری کنیم و یک ظرف اداری جدید تحت 
عنوان مجموعه شــهری کــه مصوبه هیات 
وزیران دارد مستقر شــود، این سطح بالاتر 
از سطح شــهرداری است. در حال حاضر ما 
برای اداره شــهر، سطح شــهرداری داریم، 
یا مثلًا برای اداره روســتا سطح دهیاری را 
داریــم، الان با توجه به اینکه در کشــور ما 
مناطق کلانشهری شکل گرفته است، برای 
مثــال در همین تهران، نیاز به یک ســطح 
بالاتر داریم، در همــه دنیا این اتفاق افتاده 
است، آن ها ســطح جدیدی به نام مدیریت 
منطقه ای شــهری را تعریف کردند، در این 
سطح شــهرها همچنان می توانند استقلال 
خودشان را داشــته باشند، یعنی از شورای 
شهر و شهرداری برخوردار باشند، اما بخشی 
از اختیاراتشان به سطح بالاتر به نام شورای 
منطقه شهری تهران و شــهردار منطقه ای 
شــهری تهران واگذار می کنند، این شــورا 
می تواند برنامه جامع توسعه منطقه شهری 
را تهیه و تصویب کنــد، در آن برنامه برای 
مختلف  مناطــق  اقتصــادی  تفاوت هــای 
می شــود راه حل ارائــه داد، یعنی می توان 
از فرصت های اقتصادی کلانشهر به درستی 
بهره گرفت، در این صورت همه شــهرهای 
و روســتاهای ایــن منطقه شــهری هم از 
 منافــع اقتصادی بهره می برند و هم رشــد

 می کنند.
در منطقه تهران آنقدر فرصت زیاد است که 
با یک برنامه ریزی درســت می شود فاصله 
اقتصادی شــهرهای اســتان را کم کرد. اما 
درصورت تقســیم شدن تهران ظرفیت های 
جدید اداری تمام منابع تخصیص داده شده 
به اســتان جدید را می بلعد، یعنی بودجه ها 
برای حقوق کارمند و ساختن ساختمان های 
اداری مصرف می شود و چیزی برای توسعه 
استان جدید باقی نمی ماند، از این رو عموم 
مردم ســاکن در منطقه کلان شهری بازنده 
این وضعیت می شــوند چراکــه هزینه های 
اداری و مدیریتی چنین طرحی بسیار زیاد 

است.

استاندار تهران گفت: اتباع غیرمجاز در استان تهران 
شــرایط بحرانی ایجاد کرده اند و بر خی از این افراد، 

فاقد هویت و چالش زا هستند.
محمد صــادق معتمدیان در نشســت صمیمی با ســردار 
دلاور القاصی مهر، فرمانده انتظامی شــرق اســتان تهران و 
معاونین و رؤسای پلیس های تخصصی و فرماندهان، که در 
استانداری تهران برگزار شد، امنیت پایدار موجود در کشور 
و بالاخص اســتان تهران را حاصل مجاهدت ها، ایثارگری ها 
و از خودگذشتگی های نیرو های نظامی، انتظامی، امنیتی و 
قضائی دانســت و اظهار کرد: امروز در تمام عرصه ها شاهد 
نقش آفرینی نیروی انتظامی هستیم، پلیس کارآمد، مردمی 
و حرفه ای در عرصه خدمت رسانی کنار مردم قرار دارد و بی 
وقفه و خستگی ناپذیر، طی ۳۶۵ روز سال مشغول مأموریت 

است.
وی در خصوص برخی مطالبــات برحق مردم در حوزه های 
صنفــی عنوان کرد: گاهاً بعضی از ایــن مطالبات از رویکرد 
اجتماعــی خارج و وارد فاز امنیتی می شــوند که این تغییر 
به واســطه عدم پاسخگویی صحیح برخی از دستگاه ها است 
و نباید اجازه دهیم که چالش های اجتماعی، امنیتی شــوند 
و تاکید ما این اســت که همه دستگاه ها با همراهی نیروی 
انتظامی به آنها رسیدگی کنند و پاسخ درست بدهند، یکی 
از مهم تریــن اهداف ما پاســخگو کردن دســتگاه در مقابل 

خواســته ها و مطالبات مردم اســت.معتمدیان روحیه مردم 
داری نیروی انتظامی را برای حفظ ســرمایه های اجتماعی 
و پاســخگویی به مطالبات بر حق مردم و در نتیجه کســب 
رضایتمندی آنان بسیار مهم دانست و بیان کرد: این آمادگی 
وجــود دارد که برای همراهی و هم افزایی با نیروی انتظامی 
و انجام مأموریت های ناجا، تمام توان و امکانات دستگاه ها به 

کار گرفته شوند.
اســتاندار تهران در ادامه با تاکید بر اینکه همه دســتگاه ها 
در حوزه کاهــش چالش های امنیتی مثل ســرقت باید به 
وظایفشان به درســتی عمل کنند و همکاری های لازم را با 
نیروی انتظامی داشته باشند، عنوان کرد: نیروی انتظامی با 
توجه به مأموریت های گســترده و متعدد نمی تواند پاسخگو 
همــه موارد باشــد و در ایــن خصوص ضروری اســت که 
دستگاه ها با اقدامات ویژه و حراست از اموال، مسوولیت های 

ناجا را کاهش دهند.
وی مهم ترین اولویت استان را تأمین امنیت دانست و اظهار 
کرد: در صورت وجود نقصان در امنیت فعالیت در عرصه های 
مختلف با خدشه مواجه می شود و در این صورت نمی توانیم 
انتظار داشــته باشیم ســرمایه گذاران اقتصادی در مناطق 
ریســک پذیر حضور پیدا کنند، در این راستا کمیسیون ها 
و کارگروه هــا را فعال می کنیم تا از حالت شــکلی خارج و 
در حوزه اجرایی فعال شــوند.معتمدیان از نظارت جدی بر 

اجرای مصوبات حاصل از جلســات در استان تهران خبر داد 
و عنوان کرد: باید اثرات مصوبات در مأموریت ها دیده شود و 

رضایتمندی مردم حاصل گردد.
استاندار تهران بر ضرورت جمع آوری و دسته بندی مسائل و 
مشکلات در حوزه شرق استان تهران تاکید کرد و افزود: در 
این حوزه با جمع بندی راهکار ها اقدامات لازم صورت خواهد 
گرفت تا انشــاالله نتیجه این اقدامــات در انجام مأموریت ها 

دیده شوند.
وی در ادامه با اشــاره به چالش های حضور اتباع بیگانه غیر 
مجاز در کشور گفت: اتباع غیرمجاز در استان تهران شرایط 
بحرانــی ایجاد کرده اند، بر خی از ایــن افراد، فاقد هویت و 
چالش زا هستند و در این راستا با ایجاد یک بانک اطلاعاتی 
هوشــمند و دقیــق می توانیم از ســکونتگاه ها، اشــتغال و 
پراکندگی آنان اطلاع داشته باشیم و در این خصوص نیازمند 

حمایت و پشتیبانی همه جانبه ناجا هستیم.

پایتخت  تقسیم شود، امنیت شهر به خطر می افتد

مصیبت شرقی غربی شدن تهران

استاندار تهران: 

اتباع غیرمجاز بحران ایجاد کرده اند

افتتاح مرکز یاورشهر ۱۱ ویژه دختران زیر ۲۰ سال فعالیت موج جدید بارشی در کشور
مدیرعامل سازمان خدمات و مشــارکت های اجتماعی شهرداری تهران گفت: 
مرکز یاورشهر ۱۱ ویژه بانوان زیر ۲۰ سال افتتاح و یکی از نیازهای شهر تهران 

در ساماندهی آسیب های اجتماعی رفع خواهد شد.
شنبه )دوازدهم آبان( یکصد و چهل و نهمین رویداد امید و افتخار با موضوع بسته سازمان 
خدمات و مشارکت های اجتماعی با محوریت همراه سرای مادران منطقه ۶ برگزار می شود.

سیدمحمد نقیب، مدیرعامل سازمان خدمات و مشارکت های اجتماعی شهرداری تهران با 
پرداختن به یکصد و چهل و نهمین رویداد امید و افتخار با موضوع بسته سازمان خدمات 
و مشارکت های اجتماعی با محوریت همراه سرای مادران منطقه ۶ گفت: ما ۶ مرکز بسیار 

مهم را در آستانه افتتاح داریم. 
مرکز یاورشــهر ۱۱ ویژه افراد منع پذیرشــی )بانوان زیر ۲۰ سال( در منطقه ۲۲ را هم 
خواهیم داشــت که روز شنبه افتتاح می شود و یکی از بزرگترین نیازهای شهر تهران در 

ساماندهی آسیب های اجتماعی با این مرکز برطرف می شود.
به گزارش مهر، وی افزود: مرکز همراه سرای منطقه ۶ و مرکز همراه سرای منطقه ۲۰ نیز 
از جمله مراکزی است که در صد و چهل و نهمین رویداد امید و افتخار افتتاح خواهد شد 
تا تعداد همراه ســراهای پایتخت به عدد ۹ برسد. در همین خصوص قصد داریم تا پایان 

سال سه همراه سرای دیگر نیز افتتاح و مورد بهره برداری قرار دهیم.
مدیرعامل ســازمان خدمات و مشــارکت های اجتماعی تاکید کرد: مراکز جامعه پذیری 
مناطق ۵، ۱۲ و ۱۶ نیز از جمله مراکزی هستند که روز شنبه افتتاح خواهند شد. هدف 
ما از مراکز جامعه پذیری صیانت پس از خروج مددجویان از مراکز یاورشهر است تا زمینه 

را برای بازگشت این مددجویان به جامعه و آغوش خانواده ها مهیا سازیم.

رئیس مرکز ملی پیش بینی و مدیریت بحران مخاطرات وضع هوای ســازمان 
هواشناســی از ورود سامانه بارشی از غرب و جنوب غرب کشور و به دنبال آن 
افزایش ابر و بارش پراکنده در این مناطق، از بعدازظهر امروز )۱۰ آبان( خبر داد.

صادق ضیائیان با بیان اینکه از روز گذشــته  تا اواســط امروز )۱۰ آبان( آسمان در غالب 
مناطق کشور صاف خواهد بود، اظهار کرد: بعدازظهر امروز با ورود سامانه بارشی از غرب و 
جنوب غرب کشور به تدریج افزایش ابر و بارش پراکنده در این مناطق آغاز خواهد شد.وی 
افزود: جمعه )۱۱ آبان ( در اســتان های خورســتان، ایلام، کرمانشاه، کردستان، لرستان، 
همدان، مرکــزی، قزوین و زنجان بارش باران، گاهی رعــد و برق و وزش باد پیش بینی 

می شود. 
شــنبه )۱۲ آبان( در نوار غربی کشــور و ارتفاعات زاگرس بارش ادامه خواهد داشــت و 
یکشــنبه )۱۳ آبان( این سامانه در غرب و شمال غرب کشور تقویت خواهد شد و گستره 
بارش هــا به دامنه و ارتفاعات البرز مرکزی و نیمه غربی ســواحل دریای خزر نیز خواهد 
رســید.به گزارش ایسنا، به گفته رئیس مرکز ملی پیش بینی و مدیریت بحران مخاطرات 
وضع هوای ســازمان هواشناسی تا پایان هفته روند افزایش تدریجی دما در غالب مناطق 
کشــور ادامه خواهد داشــت و طی ســه روز آینده خلیج فارس مواج و متلاطم خواهد 
شــد.وی در خصوص وضعیت هوای تهران طی دو روز آینده گفت: آســمان تهران امروز 
)۱۰ آبان ماه( کمی ابری و غبار صبحگاهی، در بعدازظهر نیمه ابری و وزش باد با بیشینه 
دمای ۱۹ و کمینه دمای ۱۱ درجه سانتیگراد و در روز جمعه )۱۱ آبان ماه( نیمه ابری و 
غبار محلی، در بعدازظهر افزایش باد و کاهش ابر با کمینه دمای ۱۳ و بیشینه دمای ۲۱ 

درجه سانتیگراد پیش بینی می شود.

آگهی قانون تعیین تکلیف وضعیت اراضی
 و ساختمان های فاقد سند رسمی

نظر به دستور مواد ۱ و۳ قانون تعیین و تکلیف وضعیت اراضی و ساختمان های فاقد سند رسمی 
مصوب ۱۳۹۰/۰۹/۲۰ و برابر رای شماره ۱۴۰۳۶۰۳۰۶۲۷۱۰۰۲۳۴۳ مورخ ۱۴۰۳/۰۶/۲۵ هیات 
موضوع ماده یک قانون مذکور تصرفات متقاضی خانم/آقا فاطمه زارع میاندهی نسبت به ششدانگ 
اعیان یک باب منزل به مساحت ۶۹/۷۵ مترمربع قسمتی از پلاک شماره - فرعی از ۶۷ اصلی واقع 
بخش ۹ مشــهد )اعیان متعلق به خود متقاضی و عرصه موقوفه صدرالممالک میر صدرایی( تائید 
گردیده اســت. لذا به موجب ماده ۳ قانون تعیین و تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمان های 
فاقد ســند رســمی و ماده ۱۳ آئین نامه مربوطه این آگهی در دو نوبت به فاصله ۱۵ روز از طریق 
روزنامه محلی و کثیرالانتشار و در شهرها منتشر و در روستاها رای هیات الصاق تا در صورتی که 
اشخاص ذینفع به آرای اعلام شده اعتراض داشته باشند از تاریخ انتشار اولین آگهی و در روستاها 
از تاریخ الصاق در محل به مدت دو ماه اعتراض خود را به اداره ثبت محل وقوع ملک تسلیم و رسید 
اخذ نمایند، معترض باید ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض مبادرت به تقدیم دادخواست 
به دادگاه عمومی محل نماید و گواهی تقدیم دادخواســت به اداره ثبت محل تحویل دهد که در 
این صورت اقدام ثبت موکول به ارائه حکم قطعی دادگاه است، و در صورتی که اعتراض در مهلت 
قانونی واصل نگردد یا معترض گواهی تقدیم دادخواست به دادگاه عمومی محل را ارائه نکند اداره 
ثبت مبادرت به صدور ســند مالکیت می نماید و صدور ســند مالکیت مانع از مراجعه متضرر به 

دادگاه نیست. م الف: 36۲۱
تاریخ انتشار نوبت اول: ۱4۰3/۰7/۲4
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